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Referat fra styremøte nummer 01, 2023-2024, Stjernen Ung. 
  
  
Tid:                   Tirsdag 28. mars 2022, kl 17.30-19.30 
Sted:                 Stjernehallen, VIP og Teams 
Til stede:    Therese Gunnerud Hansen, Loan Trinh Che, Christer Wahlberg, Lars-Thomas 

Stene, Hanne Kaugerud (Teams), Martin Andersen, John Henrik Andersen 
Forfall: Line Holth (administrasjon) 
  

Saksliste: 
. 

1. Konstituering og presentasjon.  
Styrets medlemmer presenterte seg selv. Deretter drøftet styret forslaget til ny 
komitéstruktur og startet arbeidet med å fordele oppgaver og ansvar: 
 
Styret landet på følgende komiteer og ledere: 
 

• Sport: Lars-Thomas Stene (U14 og opp) og Christer Wahlberg (U13 og ned)  

• Hockeyskole og rekruttering: Loan Trinh Che 

• Jentehockey: Therese Gunnerud Hansen 

• Marked og media: Martin Andersen 

• Hus og Drift: Hanne Kaugerud 

• Økonomi og IT: John Henrik Andersen 

• Øvrige oppgaver etter behov 

 

Komitelederen har ansvar for å rekruttere medlemmer til å bidra inn i komiteen.  
 

 
2. Møteplan 

Styremøtene avholdes i Stjernehallen VIP på følgende datoer tirsdag 02.05, tirsdag 06.06, 
tirsdag 08.08, tirsdag 05.09, tirsdag 10.10, tirsdag 07.11, tirsdag 05.12, tirsdag 09.01, tirsdag 
06.02 og tirsdag 05.03 mellom klokken 1800 og 2000 
 
Beslutning: møteplanen godkjennes 
 

 
3. Reisestøtte, søknader og avklaring for 2022/2023 

Det er en etablert praksis der det settes av midler i budsjettet til Stjernen Ung for å gi 
behovsprøvet støtte til reisekostnader. Det har kommet inn søknad fra U15, U18 og U20 for 
sesongen 2022/2023.  

• Siste vedtak for retningslinjer er fra 2020: protokoll-styremote-9-7.-september-
2020.pdf (stjernenung.no) og sier at U16, U18 og U20 kan motta behovsprøvd støtte 
til lange reiser.  

https://stjernenung.no/wp-content/uploads/protokoll-styremote-9-7.-september-2020.pdf
https://stjernenung.no/wp-content/uploads/protokoll-styremote-9-7.-september-2020.pdf
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• Det er satt av 50.000 i budsjettet til reisekostnader, samt 30.000 til deltakelse i NM. 
Klubben betaler allerede kroner 30.000 til forbundet som reisekompensasjon for 
U15, U18 og U20. Det er kroner 20.000 igjen på dette budsjettet. 

• Innkomne søknader fra U15 og U18/20 

• Forslag: Det er kun U18/20 som har deltatt i NM, så kr 30.000 tildeles U18/20 

• Forslag: Det er ingen tidligere retningslinjer eller vedtak for reisestøtte til U15. 
Resterende beløp for reisestøtte, kroner 20.000, tildeles U18/20 

 
Beslutning: Styrets beslutning er å fordele midlene som foreslått 
 

 
4. Trenere, eldre lag (U14-U16) 

Det mangler trenere på flere av de eldste lagene. Klubben søker etter ressurser på deltid 
men det har vist seg vanskelig å finne. I tillegg forventes ny isflate og økt rekruttering å bidra 
til høyere aktivitetsnivå og økt behov for ferdighetstrening. 

• Forslag: Det åpnes for å vurdere en alternativ løsning der det engasjeres en fulltids 
ressures på trenersiden for eldre lag. Ved å omdisponere deler av midlene til 
trenerhonorarer, optimalisere driftsbudsjettet på isbanen samt muligheten for økt 
aktivitet til camper vil det engasjeres ytterligere et årsverk som trener 
 

Beslutning: Styret støtter en slik modell og gir Lars-Thomas ansvar for å finne en egnet 
løsning i samarbeid med sportslig ledelse. 
 
 

5 Ny isflate åpner muligheten for betalt individuell mertrening.  
Sportskomiteen utarbeider prinsipper for hvordan dette gjøres i regi av klubben. Forslag 
legges frem på neste styremøte. 

 
 

6 Orienteringssaker 

• Fotografering: med ekstern fotograf (Lima) gjennomføres i september  

• StjerneVærste is: God fremdrift, planlag åpning 25. april. Hus og drift planlegger 
sammen med prosjektleder Roy om igangsetting, drift og åpning.  

 
 

 
  

  
Fredrikstad, 28. mars 2023 

  
  
  
John Henrik Andersen Hanne Kaugerud  Lars-Thomas Stene 
Styreleder   Nestleder   Styremedlem  
  
  
Therese Gunnerud Hansen Martin Andersen  Christer Wahlberg 
Styremedlem   Styremedlem   Styremedlem 
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Loan Trinh Che  Line Holth 
Varamedlem   Adm. Leder. 
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